



### **Skilled Trades & Tech Rise Series – Every Wednesday of April 2022**

*A virtual event series that educates adolescent newcomers on skilled trade and technology supports and pathways, including information on applying to apprenticeships. Parents and guardians are also encouraged to attend.*

### **Skills Ontario Competition – May 2-4, 2022**

*A unique opportunity for top students to demonstrate that they are the best of the best in their field.*

### **Young Women's Conference – May 2<sup>nd</sup>, 2022**

*For young women in grades 6-12, with panels featuring inspiring tradeswomen and OYAP students, information about pathways into the skilled trades and technologies, fun activities, and more!*

### **First Nations, Métis, and Inuit Conference – May 2<sup>nd</sup>, 2022**

*This event helps youth understand the rewarding career options in the skilled trades and technologies, while celebrating a shared cultural heritage and the success of FNMI youth across Ontario.*

### **Regional Summer Camps – July and August 2022**

*Skills Ontario Summer Camp is a week-long day program for kids entering grades 7-9. Through hands-on activities relevant to the skilled trades, campers develop communication, problem-solving and teamwork skills.*

### **\*NEW\* Skills Ontario App**

*You can have the ultimate toolbox to exploring skilled trade and technology pathways in your pocket!*



[www.skillsontario.com](http://www.skillsontario.com)



### **Série Rise – Chaque mercredi d'avril 2022**

*Une série d'événements virtuels qui renseignent les adolescents nouveaux arrivants sur les soutiens et les voies des métiers spécialisés et de la technologie, y compris des informations sur la manière de postuler à des apprentissages. Les parents et les tuteurs sont également encouragés à y assister.*

### **Olympiades de Compétences Ontario – du 2 au 4 mai**

*Une occasion unique pour les étudiants de démontrer qu'ils sont parmi les meilleurs dans leur domaine.*

### **Conférence pour les jeunes femmes – le 2 mai**

*Pour les jeunes femmes de la 6<sup>e</sup> à la 12<sup>e</sup> année, avec des panels mettant en vedette des femmes de métier et des étudiantes du PAJO inspirantes, des informations sur les parcours vers les métiers spécialisés et les technologies, des activités amusantes et plus encore!*

### **Conférence focalisée sur les Premières Nations, Métis, et Inuit – le 2 mai**

*Cet événement aide les jeunes à comprendre les options de carrière enrichissantes dans les métiers spécialisés et les technologies, tout en célébrant un patrimoine culturel commun et le succès des jeunes PNMI à travers l'Ontario.*

### **Camps régionaux – Juillet et août 2022**

*Le camp Compétences Ontario est un programme de jour pour les enfants de la 7<sup>e</sup> à la 9<sup>e</sup> année. Grâce à des activités pratiques pertinentes aux métiers spécialisés, les campeurs développent des compétences en communication, en résolution de problèmes et en travail d'équipe.*

### **\*NOUVEAU\* Application Compétences Ontario**

*Vous pouvez avoir dans votre poche la boîte à outils ultime pour explorer les voies des métiers spécialisés et de la technologie !*